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Postovani dr. Vuletic,

vezano na vas poziv da ''kroz mehanizam Izvanredne Skupstine 
potvrdimo izbor clanova tijela Drustva izabrainih na Godisnjoj Skupstini pocetkom godine'' 
umjesto zatrazenog ''iskaza svog misljenja'' 
saljem ovim putem zamolbu clanovima Upravog odbora HBD-a za moje iskljucenje iz clanstva Drustva.

Ovim ''javnim'' povlacenje iz Drustva zelim istaknuti:
1. da clanovi novoizabranog Upravog odbora nisu bili poznati do danasnje poruke 
    clanovima kao sto sam ja koji nisu bili na Skupstini 
    (zadnji update web stranica je iz rujna 2018!);
2. svoje nezadovoljstvo nacinom kako Drustvo funkcionira u zadnjih nekoliko mandata,
    i to i formalnim ali i jos vise sadrzanjim aspektima. 
    
Prilozeno izvjesce sa ovogodisnje Skupstine to zorno prikazuje 
(a porukom cak isticete''sirinu aktivnosti Drustva''!?!)  
Jos vise o tome govore brojni drugi poslani prilozi nakon Skupstine iz 2017. 
kao i oni koj nisu bili poslani uopce (2018.) a trebali su biti poslani clanovima Drustva. 
Specificno navodenje propusta bi bio cisti gubitak vremena 
buduci da onima koji su ih svjesni ne trebaju, a oni koji ih ne zele vidjeti ionako vode ovo Drustvo na ''svoj'' nacin. 
Zahvalila bih se  Larisi Zoranic na trudu kojeg je pokazala prosle godine 
da se bar neke stvari u komunikaciji Drustva prema clanstvu isprave, 
no ocito ti napori niti nakon godinu dana nisu urodili bas nikakvim plodom.

Biofizika je fantasticno istrazivacko podrucje koje se vrlo dinamicno razvija. 
S velikim veseljem mogu potvrditi da je iz generacije u generaciju, pocevsi od 1996. pa do sada, 
2019-2020., zadnje akademska godina u kojoj cu predavati kolegij Biofizika, 
interes studenata sa razlicitih studijskih programa FO, MO ali i BO 
bio i ostao izrazito visok i da su mnogi, kod nas ali jos i vise vani, nastavili rad u ovom impresivnom podrucju. 

Prava je steta, zapravo neoprostiv propust, da Hrvatsko biofizicko drustvo funkcinira na tako neadekvatan nacin 
umjesto da bude motor za razvoj i promociju ovog podrucja u nas. 
Moram priznati da to nije nimalo laka zadaca u uvjetima nasih institucionalnih tromosti, 
mentalnih barijera i brojnih poteskoca i slabosti nase akademske i znanstvene zajednice.
Tijela Drustva su ocito ''digla ruke'' od takvog izazova.

Nadam se da ce ovo mozda biti motivacija za clanove Drustva da si postave pitanja da li bi se i kako moglo bolje i 
aktivnije.
Sa interesom cu pratiti web stranice Drustva za sve buduce uupdate, kao simpatizer, ne clan Drustva.

Uz najsrdacnije pozdrave,

Selma Supek
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On 2.7.2019. at 11:20 Tomislav Vuletic <tvuletic@ifs.hr> wrote:

>_______________________________________________
Biofizika mailing list
Biofizika@phy.hr
https://www.phy.pmf.unizg.hr/cgi-bin/mailman/listinfo/biofizika
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